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Protokół 
z posiedzenia Komisji ds. Planowania Przestrzennego, Budownictwa  
i Gospodarki Gruntami przeprowadzonego dnia 16 stycznia 2023 roku  
pod przewodnictwem p. Edwarda Zalewskiego – Przewodniczącego Komisji. 

Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 

W posiedzeniu Komisji w dniu 16 stycznia 2023 r. udział wzięło 7 członków Komisji. 
Posiedzenie odbyło się z możliwością wykorzystania środków porozumiewania  
się na odległość. 
(Lista obecności dołączona do protokołu). 

Spoza Komisji udział w posiedzeniu wzięli: 

1. Zastępca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka. 
2. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia oraz ustalenie porządku obrad oraz zatwierdzenie protokołów  
z poprzednich posiedzeń Komisji. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XLIV sesję Rady Miasta. 
3. Sprawy różne. 

AD 1  

Przewodniczący Komisji p. Edward Zalewski dokonał otwarcia posiedzenia Komisji.  
Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu quorum przedstawił proponowany porządek obrad. 
Komisja przyjęła porządek obrad bez uwag. Komisja nie wniosła uwag do protokołu  
z poprzedniego posiedzenia komisji. 

AD 2 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XLIV sesje Rady Miasta. 

Podjęcie uchwał: 

a)  w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 r. 
b)  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 

Mazowiecka na lata 2023-2038. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała o tym, że zmiany w budżecie 
związane są z koniecznością dokonania zwrotu dofinansowania, które miasto otrzymało na 
modernizację przejść dla pieszych. Zaznaczyła, że środki na zwrot dofinansowania 
pochodzą  z budżetu przeznaczonego na modernizację dróg. 

Z-ca Burmistrza p. Daniel Choinka poinformował, że z powodu niedopatrzenia w 
dokumentacji zabrakło jednego dokumentu, który był niezbędny do rozliczenia 
dofinansowania. Zaznaczył, że jest to pierwsza tego typu pomyłka, która zdarzyła się przy 
realizowaniu inwestycji z dofinansowaniem.  

Radny p. Henryk Wilczewski zauważył, że w mieście jest wiele ulic, które potrzebują 
odnowienia. Negatywnie ocenił fakt że na zwrot dofinasowania przeznacza się środki z 
budżetu planowanego na modernizację dróg. 

Więcej głosów nie było. 

Przewodniczący Komisji p. Edward Zalewski w związku z powyższym poddał pod 
głosowanie celem zaopiniowania kolejno projekty uchwał: 

a) W sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 r, 



Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” oraz 2 głosami 
„wstrzymującymi się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

b) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 
Mazowiecka na lata 2023-2038. 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” oraz 2 głosami 
„wstrzymującymi się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

Informacje o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2023 r. 

Radna p. Jolanta Kwiatkowska zapytała czy Dyrekcja Dróg Krajowych przyzna miastu 
środki na naprawę ulic, które zostały zniszczone przez ciężarówki, które wjeżdżały na teren 
miasta ze względu na remont trasy ekspresowej. 

Zastępca Burmistrza p. Daniel Choinka poinformował, że nie zostały przeprowadzane 
rozmowy z zarządem Dyrekcji Dróg Krajowych. Zastępca Burmistrza zaznaczył, że jeśli 
nastąpi konieczność remontu ulic to miasto będzie ubiegało o pomoc w postaci 
dofinansowania. 

Radna p. Jolanta Kwiatkowska poruszyła również temat zagrodzonej ścieżki  
pieszo-rowerowej w kierunku Podborza.  

AD 3  
Sprawy różne. 

Radny p. Henryk Wilczewski poinformował o złym stanie chodnika przy  ul. 
Warchalskiego. Radny zaznaczył, że nawierzchnia chodnika została zniszczona przy 
wykonywaniu zmiany ogrodzenia Liceum Ogólnokształcącego. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że miasto będzie wnioskować 
do wykonawcy ogrodzenia o naprawę nawierzchni chodnika. 

Więcej głosów nie było. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Przewodniczący Komisji 

Edward Zalewski 

Sporządziła: 

Katarzyna Kowalczyk – pomoc administracyjna (Stażystka) 


